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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi,  18  noiembrie  2015, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.88/2015  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă dl. Vasile Bejera, primarul 

comunei  Ştiuca  şi  dl.Benzar Vasile, inspector cu probleme de contabilitate. 

În  urma   apelului   nominal, se  face cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor 

consilieri : sunt  prezenţi  8 consilieri, absenţi  sunt  Bilan Vasile, Hrezdac Gheorghe  şi 

Laver  Pavel. 

Procesul  verbal al şedinţei anterioare,  prin  grija  secretarului consiliului,  a 

fost  pus la  dispoziţia  domnilor consilieri locali.  Domnii consilieri  sunt  consultaţi  

dacă  sunt  de  acord  cu procesul verbal redactat  pentru  şedinţa  anterioară. Domnul 

Braşoveanu  Ionuţ  doreşte să fie menţionat  faptul  că a propus  preţul  de vânzare a  

materialului  lemnos la  valoarea de 130 lei / m.c.  dar s-a  aprobat 160 lei / m.c. De 

asemenea  a  propus   taxa de concesionare pentru tineri  la  jumătate din  valoarea 

propusă  spre aprobare.  Hotărârea  nr.42  privind aprobarea  impozitelor şi taxelor  

locale   pe anul 2016 s-a  aprobat  cu  5  voturi pentru  şi 2 voturi împotrivă. Cu  aceste  

amendamente procesul-verbal  este  aprobat în unanimitate  de  domnii consilieri 

prezenţi la  şedinţă. 

Domnul primar, inițiatorul  ședinței,  prezintă ordinea  de zi  al  şedinţei 

ordinare. 

 Ordinea de zi  propusă  este  următoarea : 

1. Aprobarea bugetului local rectificat al comunei Ştiuca pe anul 

2015; 

2. Aprobarea  proiectului  de organizare a reţelei unităţilor  de  

învăţământ  preuniversitar  de  stat din comuna Ştiuca pentru  anul 

şcolar 2016-2017; 

3. Aprobarea  desemnării  reprezentantului Consiliului  local al 

comunei  Ştiuca   în  Adunarea Generală ordinară  a asociaţilor  

Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă-Canal Timiş;  
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4. Aprobarea unor completări în HCL nr.42/2015 privind  

impozitele şi taxele  locale pe anul 2016. 

Ordinea  de   zi  astfel  propusă  este  aprobată  în unanimitate de către  domnii 

consilieri  prezenţi la  şedinţă. 

 

Punctul 1 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre  privind   aprobarea bugetului 

local rectificat al comunei Ştiuca pe anul 2015. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul  preşedinte  de şedinţă dă cuvântul domnului   inspector Benzar Vasile 

care prezintă  referatul compartimentului de specialitate privind bugetul  local 

rectificat al comunei Ştiuca pe anul 2015. Se  propune  spre aprobare o creştere a 

veniturilor  cu  2776.74 mii lei. Cheltuielile sunt  repartizate astfel :  la  capitolul  

autorităţi publice cu o  creştere de  74.00  mii lei,  la  capitolul  învățământ cu o  

creştere  de  99.20  mii lei,  la  capitolul  asistenţă  socială  cu o  creştere de 2.00  mii 

lei, la  capitolul  servicii si dezvoltare  publică  cu o  creştere de  48.00  mii lei,  la  

capitolul  salubritate  cu o  creştere de  869.64 mii lei şi la ultimul  capitolul  

transporturi  cu o  creştere de  48.00  mii lei. 

Consilierul  Braşoveanu Ionuţ :suma  de 46,5 mii lei  la  

autorităţi  publice pentru ce sunt? 

Inspector Benzar Vasile : cheltuieli cu  lemnele  ce  se  

exploatează, cu salariile personalului din administraţie şi pentru 

cadourile  de sfârșit  de an pentru  copii din  comună. 

Domnul primar  în intervenţia  sa arată  că  majoritatea  sumelor sunt 

repartizate  pentru investiţii adică, pentru achitarea  restanţelor  la sistemul  de 

canalizare  şi achitarea  lucrărilor  executate la străzile  din comună. 

Consilierul  Bejera  Ştefan : cum  sunt achitate  lucrările  de la  

modernizările de  străzi?  

Primar Vasile Bejera : se recepţionează  împreună  cu  

dirigintele  de  şantier  numai  lucrările  care  sunt  realizate conform 

proiectului de execuţie şi sunt acceptate  la  plată. 

Consilierul  Braşoveanu Ionuţ : staţia  de  epurare  nu  merge 

deşi  este  în garanţie. 

Primar Vasile Bejera : canalizarea  este  în administrarea  

Aquatim  şi au fost  câteva  zile  când  nu a  funcţionat. 

 

Domnul primar în continuare doreşte  să precizeze  că 183.90 mii lei   sunt  

pentru  întreţinerea  drumurilor  comunale. Drumurile   comunale  Ştiuca  - 

Sălbăgel  şi  Zgirbeşti – Sălbăgel  vor  fii  reparate  şi  pietruite.    
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Preşedintele  de şedinţă   supune la  vot proiectul  de hotărâre.  Se aprobă  cu  8  

voturi pentru  Hotărârea  nr.45  privind aprobarea bugetului local rectificat  al 

comunei Ştiuca pe anul 2015. 

 

Punctul 2 al ordinii de zi - Aprobarea  proiectului  de organizare a reţelei 

unităţilor  de  învăţământ  preuniversitar  de  stat din comuna Ştiuca pentru  anul 

şcolar 2016-2017. 

 

Domnul secretar  precizează  că  la  această  dată  este  necesară  avizarea 

propunerii  primită  din  partea  Şcolii gimnaziale  a  reţelei  unităţilor  de  învăţământ  

preuniversitar  de  stat din comuna Ştiuca pentru  anul şcolar 2016-2017. Avizul  

aprobat  de consiliul local se  trimite  la  Inspectorul  Şcolar  Timiş  după  care  se  va  

primi avizul  conform,  care  va sta  la  baza  hotărârii de consiliul  local. În acest  

context  se  prezintă reţeaua  unităţilor  de  învăţământ  preuniversitar  de  stat din 

comuna Ştiuca pentru  anul şcolar 2016-2017. 

Se aprobă  cu  8  voturi  pentru  eliberarea  avizului  reţelei  unităţilor  de  

învăţământ  preuniversitar  de  stat din comuna Ştiuca pentru  anul şcolar 2016-2017.  

 

Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind desemnarea   

reprezentantului Consiliului  local al comunei  Ştiuca   în  Adunarea Generală 

ordinară  a asociaţilor  Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă-Canal Timiş;  

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

La  acest  punct  al ordinii  de  zi,  domnul secretar prezintă expunerea  de 

motive ce stă  la  baza proiectului  de  hotărâre. Ca  de  obicei  este propus domnul  

primar. 

Domnul  preşedinte  de şedinţă  supune  la vot.  Se aprobă  cu  8  voturi pentru  

Hotărârea  nr.46  privind desemnarea   reprezentantului Consiliului  local al comunei  

Ştiuca   în  Adunarea Generală ordinară  a asociaţilor  Asociaţiei de Dezvoltare 

Intercomunitară Apă-Canal Timiş. 

 

Punctul  4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea  unor 

completări în HCL nr.42/2015 privind  impozitele şi taxele  locale pe anul 2016. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

La  punctul patru  al ordinii  de  zi,  domnul  secretar, prezintă  proiectul de 

hotărâre  privind aprobarea  unor completări în HCL nr.42/2015 privind  impozitele şi 

taxele  locale pe anul 2016. În conformitate cu prevederile art.I, pct. 37 - 45  din  

O.U.G. nr. 50/ 2015  pentru modificarea si completarea Legii nr. 227/2015 privind 

Codul fiscal si a Legii nr. 207/2015 privind Codul de procedura fiscal  sunt  necesare 

adoptarea  unor  modificări. Se  precizează  că trebuiesc  stabilite valorile  avizelor  
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pentru  eliberare autorizaţilor  de funcţionare pentru agenţii economici  care 

desfăşoară activităţi conform  precizărilor  din lege.  

Domnul primar  în intervenţia  arată  că  prevederile  legale  sunt destul  de 

încâlcite  în acest domeniu, sunt  costisitoare şi durează destul  de mult. 

Domnul  preşedinte  de şedinţă   supune  la vot spre aprobare proiectul 

respectiv.  Se aprobă  cu  8  voturi pentru  Hotărârea  nr.47  privind aprobarea  unor 

completări în HCL nr.42/2015 privind  impozitele şi taxele  locale pe anul 2016. 

 

 

ÎNTREBĂRI, INTERPELĂRI. 

 

Consilierul  Braşoveanu Ionuţ : taxele  şi  impozitele  locale  pentru anul  2016 

s-au mărit.  

Primar Vasile Bejera : sunt  conform  prevederilor  din noul  Cod  fiscal, acolo  

unde s-a putut  s-au  aprobat limitele  inferioare. 

Consilierul  Bejera  Ştefan :podurile  care se execută  la  investiţia de  

modernizare străzi nu sunt cam înguste. 

Primar Vasile Bejera : proiectul tehnic  este  pentru  lăţimea  drumului  de 4  

metri covor  asfaltic  la  care  se adaugă câte 50 cm pe  fiecare  parte acostamentul, 

deci  în total 5 metri. 

Consilierul  Braşoveanu Ionuţ : în spatele  dispensarului  uman  este un loc  

viran care  nu  a  mai  fost   cosit în acest  an. 

Primar Vasile Bejera : nu  am  reuşit  în acest  an  să  facem curăţenie  în acest  

loc. 

Consilierul  Braşoveanu Ionuţ : doamna Borca  este  într-o  situaţie  dificilă,  să  

fie  scutită  de  taxa de chirie.  

Primar Vasile Bejera : vom  face  tot  ce este posibil  legal  pentru  uşurarea  

situaţiei acestei  femei  bolnave, vă propun ca fiecare consilier  să contribuie  cu  cel 

puţin 10 lei  pentru susţinerea acestei  familii, 

Consilierul  Braşoveanu Ionuţ : se interesează  de  terenul  pentru  biserica 

ucraineană din Ştiuca, 

Primar Vasile Bejera : este  la  scris  la OCPI,  

Primar Vasile Bejera :  vă  informez ce activităţi  am  desfăşurat în această  

perioadă : s-a schimbat  iluminatul  public în Ştiuca, căminul  cultural din satul 

Dragomireşti  este  deja  finalizat ca şi construcţie,  având  în vedere faptul că avem 

130 mi lei alocaţi  pentru  drumurile  comunale vrem  să  facem  nişte  podeţe  pe  unele 

drumuri  de exploatare  unde nu  se poate  trece  atunci  când  sunt  precipitaţii,  

 Consilierul  Braşoveanu Ionuţ : are  de intabulat  un teren arabil şi consideră  

că  sunt  realizate  nişte  intabulări  de  terenuri  arabile în  mod  greşit  de către 

anumite  firme. Să  se refacă aceste lucrări. 
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Primar Vasile Bejera :  nu avem  noi  posibilitatea  ca instituţie  să realizăm 

acest  lucru,  fiecare proprietar îşi  intabulează terenul cu o firma care îi convine  din 

punct  de vedere economic  şi al calităţii  prestării de serviciu realizată.  

 

Întrucât alte întrebări, interpelări şi probleme de analizat nu mai sunt iar 

punctele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, cu permisiunea domnilor consilieri, 

domnul  preşedinte de şedinţă  declară închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                Întocmit, 

       consilier       Secretar, 

                 PRIALA  Andrei                    Marian  Dincă 


